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Tisztelt Polgármester Úr! 
 
A mai napon értesültem a sajnálatos hírről, ami a bátaszéki sportinfrastruktúrát érintő 
„takarékossági csomag” keretében fogalmazódott meg és került elfogadásra a képviselő-
testület által. 
Magánemberként is érezzük az egyre inkább ránk nehezedő gazdasági nyomást, és azt is 
megértjük ha ezzel kapcsolatosan ésszerűsítési lépések történnek az intézmények részéről. 
 
Mint Bátaszék sportéletében régóta tevékenykedő szakember és annak az egyesületnek a 
vezetője, amely a helyi tömeg és versenysportra tette fel az életét, kérem fogadja el azt az 
álláspontomat, hogy sportvezető kollégáimmal együtt nehezményezzük azt, hogy a 
takarékossági csomag kidolgozásában semmilyen módon, senki nem kérte ki a 
véleményünket. 
Nem vagyunk energetikai szakemberek, de ennek a sportinfrastrutktúrának több évtizede a 
használói, talán nem túlzás ha az állítom, lakói vagyunk. Ha az üzemeltető vagy a döntéshozók, 
egy tárgyalóasztalnál partnerként tekintve ránk megkérdezik a véleményünket, biztosan 
tudtunk volna logisztikai javaslatokkal élni, úgy hogy a sportolók érdeke kevésbé sérüljön. 
Sajnos ez a párbeszéd nem történt meg, amit nagyon sajnálunk. 
 
Fájó pont nekünk, de szerintem a Város sok lakójának is, a Tanuszoda és ezzel együtt a közel 
15 éves Úszó Szakosztály bizonytalan jövője. Lehet, hogy kevés van hátra ebből a jövőből, 
szeretnénk tisztességesen, emelt fővel végigcsinálni, ehhez kérem a segítségét. 
 
A Bátaszéki Tanuszoda megnyitása óta, szinte az első pillanattól napi szinten dolgozom az 
intézményben. Testnevelőként én dolgoztam ki az uszodai órák menetrendjét, tanmentét és 
logisztikáját is. A mindennapos testnevelés órák bevezetésével és a tanulókra nehezedő egyre 
tetemesebb terhek miatt, a hétközi BSE úszást meghagytuk a versenyzőknek, míg az 
utánpótlást a hétvégén, az első pillanattól vasárnaponként szerveztük. Tettük ezt elsősorban 
azért, mert számomra a szombati napok leginkább a sportversenyekről szóltak. Ebbe 
szocializálódottunk közel 15 évig, és még a vak is látta, hogy vasárnap délelőttönként az 
uszoda parkolója telve volt. 
2020-ban „beköszöntött” a Covid járvány, melynek a legnagyobb vesztesei a BSE úszók voltak. 
Kb. másfél évnyi időszakos kihagyások övezték azt az időszakot, amíg az uszodára lakat került, 
de mi kitartottunk. Szárazföldi edzésekkel, programokkal, edzőtáborokkal próbáltuk 
megtartani a tagságot, hogy egyben maradjon a csoport. Többé-kevésbé sikerült, viszont 
utánpótlásunk nem volt. 2021 őszétől újból nekiálltunk és újraépítkeztünk. Nem volt könnyű 
dolgunk. Egyrészt elkényelmesedett a társadalom, másrészt a még aktivitásra bírható 



csoportokat beszippantották a többi sportágak. A nehézséget fokozta, hogy azok a fiatalok 
akik segítették az utánpótlásnevelést, időközben oktatási intézményt, lakhelyet váltottak. 
Kétszemélyes vezetése van azóta is a Szakosztálynak, Mezei Réka és jómagam visszük - 
mondhatom erőn felül – az edzéseket óvodás kortól a középiskola befejezéséig. A csoportok 
létszáma és az edzők száma közötti aránytalanság elég komoly kihívást okozott, sok esetben 
egymást helyettesítettük, amikor a szükség úgy hozta. Most azonban eljutottunk arra a 
pontra, hogy az „új” uszodai nyitvatartási idő teljes mértékben megpecsételi a hétvégi 
utánpótlás edzések sorsát. 
Ahogy fent említettem, magam részéről a szombati nap az év legnagyobb részében 
versenyeztetéssel telik, Réka pedig edzői tanfolyamon vesz részt az egész tanévben. Ez azt 
jelenti, hogy azok az utánpótlás edzések, melyek hétvégén megtöltötték az uszodát azokkal a 
gyerekekkel, akiknek a hétközi edzések nem fértek bele, vagy azokkal akik a városhatáron 
túlról érkeztek hozzánk a közeli kistelepülésekről, nem tudunk alternatívát adni. Még erre a 
pár hónapra sem. 
Ha az üzemeltető ügyvezetője pályafutása során először kivételt téve partnerként tekintett 
volna ránk, és kikéri a véleményünket akkor ez a döntés így ebben a formában nem született 
volna meg. Ezért én személyesen Önt kérem meg tisztelt Polgármester Úr, hogy a Tanuszoda 
ne a szombati, hanem a vasárnapi hétvégi napon legyen nyitva 12 óráig. A többi hétközi napon 
úgy szervezzük a BSE edzéseit, hogy az a takarékosság jegyében megszületett döntéseket 
maximálisan tiszteletben tartsa. Ehhez kérem jóváhagyását és segítségét, valamint a BSE 
úszóinak további díjmentes használati lehetőségét. 
Kérésemet és levelemet Önhöz címeztem, de eljuttatom a Bát-kom 2004 ügyvezetőjének és 
Dr. Puskás Imre képviselő Úrnak, a testületben szavazati többséggel helyet foglaló frakció 
vezetőjének is. 
 
Bízom benne, hogy amilyen gyorsan megszületett a döntés a „vészhelyzeti” nyitvatartásról, 
olyan gyorsan tudunk egy mindenki számára kompromisszumos megoldást is találni. 
 
 
Bízom mindannyiuk támogató együttműködésében! 
 
 
Bátaszék, 2022. szeptember 21. 
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Nagy Ákos 
BSE elnök 
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